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Szanowny Panie Prezydencie

Bardzo proszę o uwzględnienie w budżecie na 2020 rok środków finansowych na wykonanie nawierzchni asfaltowej na ulicach:
Karłowej - od cmentarza do boiska
Marosarzówny - od skrzyżowania z ulicą Dobosza do skrzyżowania z ulicą Karłową.
Za pozytywne uwzględnienie mojej prośby, która jest prośbą mieszkańców z góry serdecznie dziękuję
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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